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Canlı hayvan ihracından 57 
milyar lira girdi şehrimize

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

15 Ağustos 2012 tarihli yazısıdır.
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Kont Bernabeu 

Ali Ersönmez / Eğitimci
Eğitim Sendikacısı

İçimizdeki Yabancı

 

4’TE

4’TE

Gaziantep’e gelecek yatırım 
ve yardımların önü kesiliyor

4’TE

4’TE Birlik genel sekreteri görevinden 
alındı. Yeni idare kuruluna Niyazi 
Erdoğan, Hacı Yazıcı, Hüseyin 
Yılmaz, Kazım Abuşoğlu, Mehmet 
Özcan, Ali Şahindal, Sıddık Yıldız 
ve Mustafa Kuş seçildiler.

Canlı Hayvan İhracatçılar Birliği 
1985 yılı ilk olağan kongresini 
pazar günü Ticaret ve Sanayi Odası 
toplantı salonunda yaptı. Kongrede, 
geçen yılın çalışma raporu okundu. 

"Marka şehir Gaziantep" 
mesajlarının Gaziantep'e getirilecek 
yatırım ve yardımların önünü 
kestiğini, oysa Gaziantep'teki 
yatırımların yüzde 80'inin dışa 
bağımlı olduğunu belirten AKP İl 
Başkanı Ökkeş Eruslu, "Gaziantep 
üretim yaptığı makinelerden, 
kullandığı hammaddeye kadar her 
konuda dışa bağımlı" dedi. 

Süper Kupa maçında Galatasaraylı Engin 
Baytar’ın hakem Cüneyt Çakır’a ettiği 
hakaretler yetmiyormuş gibi bir de yakasına 
yapışıp, neredeyse yaralamak istemesi, 
benim fair futbol ve spor anlayışıma 
olağanüstü ters bir durum. Ahlaksızca bir 
davranış biçimi!…

İsterdim, beklerdim ki, sahadaki 
Galatasaraylı sorumlular, madalya töreni 
için Engin Baytar’ı engellesinler, “Derhal 
soyunma odasına dön, sen bu madalyayı 
hak etmeyecek kadar futboldan uzak, 
kepaze bir adamsın” desinler!

Neredeee…
Galatasaray kafilesi sabaha karşı 03.00’te 

uçakla İstanbul’a döndüğünde,

Aydınlanma çağı filozofu John Luck’a 
göre, “İnsanın bilgisi tecrübesinin ötesine 
geçemezdi.” Bu düşünceden de ışıltı alıp 
karanlığı deştiğimizde şunu görürüz: 
Aslında tüm dünya içimizde varlık bulur. 
Ortalıkta durmadan dönüp dolaşanı ve 
tanımlı veya tanımsızı kuytuluğumuza alıp 
kaynaşırız. Sevgi, yaşam, melodiler, nefret, 
öfke, iyimserlik sonsuz bir şekilde içimizde 
ömür edinir. “Dolaysız bilincimiz bize etki 
edeni kaçırmıyor.” Bizimle ilgisi olmayan 
uyumsuz şeyler de ustalıkla içimize 
yuvalanabilir. 

Umut Yılmaz, memnuniyet düzeyi 
en yüksek belediye başkanları arasına girdi

CHP’li Şehitkamil Belediye 
Başkanının beğeni oranı yüzde 56,9

'En çok beğenilen' 5 büyükşehir belediye 
başkanı belli oldu: Listede sadece bir AKP'li var!

ORC Araştırma şirketi, 
'memnuniyet düzeyi en 
yüksek 5 büyükşehir belediye 
başkanı' araştırmasının 

sonuçlarını açıkladı. Ankete 
göre 5 kişilik listede 1 tane 
AKP'li başkan var. İşte o 
araştırma...

Antep, altın üretim ve 
satışında iyi konumda

Eylül ayında Gaziantep’te Altın Fuarı düzenleneceğinin 
müjdesini veren Gaziantep Kuyumcular Odası Başkanı 
Tuncay Tabur, Gaziantep hem altın üretiminde hem de 
satışında iyi bir konumda bulunduğunu belirtti. 

Eylül ayında 
altın fuarı 

düzenlenecek
Türkiye genelindeki altın 

sektörünün Gaziantep’e 
yöneldiğini ifade eden Tabur, 
‘’Geçen yıl olduğu gibi bu 
yılda şehrimizde altın fuarı 
düzenlenecek. Firmalar ürün 
getirip sergilemek istiyor. 
Çünkü burada bir pazar 
olmasa firmalar bu kadar talep 
göstermez. Bundan dolayı 
da ülke genelinde altında 
sektöründe iyi bir yerdeyiz 
diye düşünüyoruz’’ dedi. 

Birleşik Kamu İş Konfederasyonu Temmuz ayı açlık ve yoksulluk sınırı 
araştırma sonuçlarını açıkladı. Yapılan araştırmaya göre açlık sınırının 
20 bin lirayı geçtiği ülkemizde yoksulluk sınırı ise 62 bin lira sınırını aştı

Ekonomik kriz, açlık ve 
yoksulluğu derinleştiriyor

Tuncay Tabur

Birleşik Kamu İş Konfederasyonu Temmuz ayı açlık ve yoksulluk sınırı araştırma sonuçlarını kamuoyuna 
açıkladı. Açlık sınırı haziran ayına göre 202 lira artışla 20 bin 776 liraya, yoksulluk sınırı ise 885 lira yükselişle 
62 bin 302 liraya çıktı. Son bir yılda açlık sınırı 8 bin 56 lira yoksulluk sınırı ise 28 bin 318 lira artış gösterdi. 

Asgari ücret yoksulluk 
sınırınınüçte birini 

bile karşılamıyor
Birleşik Kamu İş Konfederasyonu 

Gaziantep İl Temsilcisi Ali Arpat, 
‘’İktidarın yılın ikinci yarısı için zam 
yapmaya yanaşmadığı asgari ücret açlık 
sınırının 3 bin 774 lira altında kaldı. 
Asgari ücret yoksulluk sınırının ise üçte 
birini bile karşılamıyor’’ dedi. 

Açlık 4 bin lira 
yoksulluk 155 bin lira arttı

Ekonomik krizin açlık ve yoksulluk 
sınırını büyütmeye devam ettiğini 
sözlerine ekleyen Arpat, ‘’Temmuz’da 
bir önceki aya göre 202 lira daha 
artarak 20 bin 776 liraya yükselirken, 
yoksulluk sınırı da 885 lira artarak 62 
bin 302 lira oldu. Yılın ilk yedi aylık 
döneminde ise açlık sınırı 4 bin 293 
lira, yoksulluk sınırı ise yüzde 15 bin 
465 lira arttı’’ tespitini yaptı. 

Antep Belediyesi'nin 
borcu 14 milyar TL'yi aşmış durumda

CHP'li belediyelerin elini 
kolunu bağlamaya çalışacaklar

4’TE

Giderlerde yüzde 100’e yakın artış olduGiderlerde yüzde 100’e yakın artış oldu
Gelirlerin giderleri karşılamadığını sözlerine ekleyen 

Gaziantep Noterler Odası Başkanı Zeynep Meltem 
Gümüşburun, ‘’Kiralar, elektrik ve su faturalarının yanı sıra 
gider giderlerde yüzde 100’e yakın artışlar oldu’’ dedi. 

En büyük şirketlerden bazıları 3 yıldır vergi ödemiyor
Türkiye’nin en büyük şirketlerinden 

bazılarının son 3 yıldır vergi 
ödemediğine dair haberler 
kamuoyunda tepkiyle karşılandı. 2’DE

Tapuda yeni 
dönem başladı
harç ödemeleri 
iade ediliyor

Kamusonhaber'in aktardığı 
habere göre; Son dönemde 
yükselen konut fiyatlarıyla 
birlikte tapu harçları da 
zirveye çıktı ve birçok ev 
alım-satım işlemi sırasında 
gereksiz harç ödemeleri 
yapıldığı anlaşıldı. 2’DE

Ali Arpat
4’TE

Hasan Öztürkmen



“Derhal soyunma odasına 
dön, sen bu madalyayı hak 
etmeyecek kadar futboldan 
uzak, kepaze bir adamsın” 
desinler! 

Neredeee…
Galatasaray kafilesi sabaha 

karşı 03.00’te uçakla İstanbul’a 
döndüğünde, takımı karşılayan 
fanatik taraftarlar en büyük 
sevgiyi maçın iki kahramanı 
Umut ile Selçuk’a göstereceğine, 
futbolun yüzkarası Engin 
Baytar’a gösteriyor, omuzlarına 
alıp yeri göğü inletiyorlar.

Galatasaraylı yöneticiler 
benim düşündüğümü 
yapabilselerdi, hava alanında 
bu maskaralık belki de 
olmayacaktı.

Bu Engin Baytar’ın ilk vukuatı 
değil, hiç değil!

Adam sahada hep sinirli, 
öfkeli, nefret duyguları saçan, 
psikolojik problemleri olduğu 
kesin, futbolcu kılığında garip 
bir yaratık.

O akşam Süper Kupa maçında 
her hareketi dengesizdi. Bela 
arıyor gibiydi sahada adeta. 
Fatih Terim, devre arasında bu 
adamı herhalde değiştirir diye 
düşündüm ama yapmadı.

Galatasaray gibi büyük 
bir kulüpte, yeteneği ne 
olursa olsun, böyle pespaye 
adamların asla işi olmamalı! 
Sarı-Kırmızılılar herkese örnek 

olmalı. Adamın vukuat dosyası 
bir hayli kabarık. Durmadan 
affetmenin bir mantığı yok ki!

Engin Baytar geçen sene, 
kritik Fenerbahçe maçından 
önce Sivas’ta kaleci Borjan’a 
kafa attığı için kırmızı kart 
görüp Fatih Terim’i zorda 
bırakmıştı. Pazar akşamı da, 
Fenerbahçeli Caner o aptalca 
penaltıyı yapmasaydı, maç 
uzatmaya gider ve Galatasaray 
10 kişi ile maçı kaybedebilirdi. 
Bunun da sebebi Engin Baytar 
olurdu.

Maçı yurtdışında 
televizyondan seyreden 
Galatasaray Başkanı Ünal 
Aysan, “Canını yakacağız onun, 
en ağır cezayı vereceğiz” diyor.

Raporları bekliyormuş, biz de 
Aysal’ı bekliyoruz. Umarım geç 
kalmaz!

Size bir Real Madrid hikayesi 
anlatayım.

Real Madrid’in efsane başkanı 
Santiago Bernabeu de Yeste’dir. 
(1895-1978)

1909-1926 arasında Real 
Madrid’de futbol oynadı. 
Futbolu bıraktıktan sonra 
yöneticilik yapan Bernabéu, 
1943’ten ölümüne kadar Real 
Madrid kulübünün başkanlığını 
yaptı. Hukuk doktoru ve kont 
olan Bernabéu, Madrid’de 
kendi adını taşıyan Santiago 
Bernabéu Stadyumu’nu 

yaptırdı. ilk transfer ettiği yıldız 
oyunculardan biri olan Alfredo 
di Stefano’yu neredeyse transfer 
edecek olan Barcelona’dan 
önce davranarak takımına 
getirdi. Beyaz şimşekler adı ile 
Avrupa’nın 1 numaralı takımı 
olan ve 50’li yıllarda arka 
arkaya 5 kez Avrupa şampiyon 
Kulüpler Kupası’nı alarak, 
ambargo koyan Real Madrid 
takımının yaratılmasında 
büyük pay sahibiydi.

Yaşı uygup olup da di 
Stefano’yu hatırlayanlar, 
onun gelmiş geçmiş en iyi 
futbolculardan birisi olduğunu 
bilirler.

işte bu di Stefano, Bernabeu’da 
bir gün bir maçta hakeme 
diklenir! Çok saygın ve 
sevilen bir şahsiyet olan Kont 
Bernabeuşeref locasında ayağa 
kalkar. Bütün stad onun ayağa 
kaltığını görünce şaşkınlıktan 
büyük bir sessizlik doğar. 
Oyuncular da bu olağanüstü 
sessizliğe önce bir anlam 
veremez ama daha sonra ayakta 
Kont Bernabeu’yu görünce 
durumu anlarlar.

Olay kendiliğinden 
çözülmüştür. Bir daha da 
benzer bir olay olmaz.

Eeh, işte Real Madrid böyle 
Real Madrid oldu…

Keşke bunu birileri Ünal 
Aysal’a anlatabilse…
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

 Kont Bernabeu 

Liderler, yıldızlar ve kötüler… 
Takımların kaderini her zaman 

yıldızlar belirler.
Siyasette de böyledir, fulbolda da 

ve hatta olimpiyatlar da da…
Takımların kaderini belirleyen 

yalnız yıldızlar değil tabii! 
Kötülerde belirleyicidir!

Önceki akşam oynanan 
Galatasaray-Fenerbahçe süper 
kupa maçında Sarı-Kırmızılılar’ın 
yıldızı iki gol atanUmut ile iki 
asist yapan ve bir de  penaltıyı gole 
çiviren Seçuk’tu.

Sarı-Larcivertliler’in kötüsü 
de, aptalca penaltıya sebep olan 
Caner’di!

İyilerle kötüler maçın kaderini 
belirlediler.

2012 Londra Olimpiyatlarına 
Türkiye en kalabalık kafilelerden 
birisi olarak katıldı.

Herhalde sporcular olimpiyat 
havasını koklasınlar, tecrübe 
edinsinler istendi. Belki bir de, 
2020 Olimpiyatlarının Türkiye’de 
yapılması için göze hoş gelen bir 
görüntü verilmek istendi: İşte 
bizim olimpiyat aşkımız!

Son güne kadar sükutu hayale 
uğramış, her kafadan bir ses çıkan 
Türkiye vardı. Olimpiyatlarda 
neden başarılı olamıyoruz, sütun 
sütun yazılar , ekranlarda konuyu 
irdeleyen uzmanlar moral mı 
bozuyordu yoksa faydalı mı 
oluyordu, bilmiyorum.

Ama bildiğimi söyleyeyim, son 
gün iki olimpiyat yıldızı, Aslı ile 
Gamze çıktı ve hemen herşeyi 
değiştirdi, tabii Türkiye için…

Herkes salya sümük ağlaşıp, 
1500 metre finalini göğüsleyen iki 
yıldız atletimizi alkışladı. Ertesi 
gün yeniden ağlaştık, çünkü bu kez 
de stadtaki 80 bin kişi bayrağımız 
göndere çekilirken istiklal 
marşımızı dinledi.

İşte böyle!
Yıldızlar, takımlarının kaderini 

belirler.
Bu arada hemen kendimize de 

pay çıkaralım.
Gaziantep’in adı olimpiyatla 

yanyana pek anılmadıysa da 
durum o kadar kötü değil.

2012 Londra Olimpiyatları 
halter müsabakalarında yarışan 
Gaziantep Üniversitesi Beden 
Eğitimi ve Spor Yüksekokulu 
Beden Eğitimi Öğretmenliği 
bölümü birinci sınıf öğrencisi 
Bediha Tunadağı elinden geleni 
yaptı.

Gaziantep’te doğan Göksu 
Üçtaş’da Londra’da, Türkiye 
tarihinde ilk kez artistik jimnastik 
dalında ülkemizi temsil etti.

Aykut Tuzcu’nun 
15 Ağustos 2012
tarihli yazısıdır

Süper Kupa maçında Galatasaraylı 
Engin Baytar’ın hakem Cüneyt 
Çakır’a ettiği hakaretler 
yetmiyormuş gibi bir de yakasına 
yapışıp, neredeyse yaralamak 
istemesi, benim fair futbol ve spor 
anlayışıma olağanüstü ters bir 
durum. Ahlaksızca bir davranış 
biçimi!…İsterdim, beklerdim ki, 
sahadaki Galatasaraylı sorumlular, 
madalya töreni için Engin Baytar’ı 
engellesinler, 

Bu oranın müteakip dönemde daha 
da artırılması planlanmaktadır” 
denildi. Sosyal medyada birçok 

yurttaş “Basın uyarmasa bakanlık 
denetlemeyecekmiş” tepkisi verirken 
haberlerde adı geçen şirketlerin 

konuyla ilgili rakamlar derlediği ve 
bugün içinde peş peşe açıklamalar 
geleceği belirtildi. 

Adı geçen şirketlerden bazıları isim 
vermeden yaptıkları açıklamada, 
“Haberlerde yer alan kısım kurumlar 
vergisi. Evet kurumlar vergisi 
matrahsız görünüyor, ama ödediğimiz 
diğer vergilere dair rakamları 
derliyoruz. En kısa zamanda 
kamuoyuna duyuracağız. Biz büyüyen, 
teknolojiye sürekli yatırım yapmak 

zorunda olan şirketleriz bundan 
doğan bazı istisnalarımız da var 
elbette” diye konuştu. 

Öte yandan konuyu konuştuğumuz 
vergi uzmanları ise, “Bu çok teknik 
bir konu, şirketlerin vergi öncesi 
kârlarına, yatırımlar karşılığı 
aldıkları istisnalara ve muafiyetlere, 
yatırımların tutarlarına bakmak gerek. 
Yalnızca e-devletteki o bölümden 
bakıp ödemiyorlar demek popülizm 
olur” dedi. Cumhuriyet

En büyük şirketlerden En büyük şirketlerden 
bazıları 3 yıldır vergi ödemiyorbazıları 3 yıldır vergi ödemiyor

Türkiye’nin en büyük şirketlerinden bazılarının son 3 
yıldır vergi ödemediğine dair haberler kamuoyunda tepkiyle 
karşılandı. Bunun üzerine Hazine ve Maliye Bakanlığı konuyla 
ilgili yaptığı açıklamada devam eden vergi denetimlerini 
hatırlattı ve 2 bin 815 büyük mükellefin halihazırda toplam 
yüzde 27’sinde vergi incelemelerine devam ediliyor.

MetroPOLL Araştırma, halkın ekonomi 
yönetimine bakışını ölçmek amacıyla anket 
çalışması yaptı. MetroPOLL Araştırma'nın 
kurucusu ve yöneticisi Özer Sencar'ın 
paylaştığı ankete göre, toplumun sadece 
yüzde 16'sı ekonominin iyi yönetildiğini 
düşünüyor. Ekonominin kötü yönetildiğini 
düşünenlerin oranı ise yüzde 81,3'ü buluyor. 
AKP ve MHP seçmeninin de üçte ikisi, 
ekonominin kötü yönetildiğini belirtti.

Ankete göre, AKP seçmenini yüzde 

63,1'i, MHP seçmenini ise yüzde 67,6'sı 
ekonominin kötü yönetildiğini ifade etti.

Bu oran CHP seçmeninde yüzde 95,1'e, 
DEM Parti seçmeninde yüzde 95,3'e 
ulaşıyor.

MetroPOLL Araştırma'nın kurucusu ve 
yöneticisi Özer Sencar, anket sonucuna 
ilişkin, "Cumhur İttifak’ı seçmenleri dahil 
tüm toplum ekonominin iyi yönetilmediği 
konusunda ittifak etmiş görünüyor" 
yorumunda bulundu.

“Ekonomi kötü yönetiliyor” diyor
Halkın yüzde 

80’den fazlası 

MetroPOLL Araştırma'nın yaptığı son anket, 
Cumhur İttifak'ı seçmenleri dahil tüm toplumun 
ekonominin iyi yönetilmediği konusunda hemfikir 
olduğunu ortaya koydu. Ankete katılanların yüzde 
81,3'ü, ekonominin kötü yönetildiğini belirtti.

Kamusonhaber'in aktardığı habere göre; 
Son dönemde yükselen konut fiyatlarıyla 
birlikte tapu harçları da zirveye çıktı ve 
birçok ev alım-satım işlemi sırasında 
gereksiz harç ödemeleri yapıldığı anlaşıldı.

Bu kapsamda, tapu harcı iadesi için 
başvuru süreci başlatıldı. Kentsel 
dönüşüm projeleri kapsamında ev alan ve 
satan vatandaşlara tapu harcı muafiyeti 
tanınmıştı. Ancak milyonlarca kişinin bu 
muafiyetten habersiz olması nedeniyle 
fazla tapu harcı ödendiği ortaya çıktı.

Gayrimenkul Hukuku Derneği Başkanı 
Ali Güvenç Kiraz, 25 Temmuz 2014 ve 
sonrasında ev almış kişilerin tapu harcı 
iadesi alabileceklerini duyurdu. İade 
hakkı yalnızca kentsel dönüşüm projeleri 
kapsamında edinilen konutlar için geçerli 
olup, başvuruların 5 yıl içinde yapılması 
gerekiyor.

Başvuru noktaları olarak iade başvurusu, 
ödemenin yapıldığı tapu dairesine 
gidilerek yapılabilir. Başvurular ilk 30 
gün içinde tapu dairelerinde kabul edilir. 
Sürenin aşılması durumunda, başvurular 
Gelir İdaresi Başkanlığı üzerinden 
gerçekleştirilecektir. Başvuru için kentsel 
dönüşüm projesi kapsamında alınan 
konutun tapu bilgileri ve ödemenin 
yapıldığı belgenin olması gerekiyor. Bu 
düzenleme, gereksiz yere ödenmiş tapu 
harçlarının geri alınmasını sağlayarak 
vatandaşların mali yükünü hafifletmeyi 
amaçlıyor. Ayrıca, tapu harcı muafiyeti 
hakkından yararlanmak isteyenlerin 
belirtilen süre ve şartlara uygun olarak 
başvuruda bulunmaları önem arz ediyor.
artıgerçek

Tapuda yeni dönem 
başladı, harç ödemeleri 

iade ediliyor
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Canlı Hayvan İhracatçılar Birliği 
1985 yılı ilk olağan kongresini 
pazar günü Ticaret ve Sanayi Odası 
toplantı salonunda yaptı. Kongrede, 
geçen yılın çalışma raporu 
okundu. Hayvan ihracatçılarının 
sorunları üzerinde duruldu. Divan 
başkanlığına Şevket Demircioğlu, 
katip üyeliklere Sadettin Koç, 
Ahmet Yazıcı seçildi. Yönetim 
kurulu üyeleri seçimi yapıldı. 

Çalışma raporunda, ihracatta 
sezon uygulaması ve ihracatın 
12 ay açık kalması konusunun 
yetkililere iletildiği, ancak bir sonuç 
alınmadığı belirtildi. Bu şekilde 
ihracat açıldığı taktirde malların 
yabancı pazarlara yığıldığı ve fiyat 
düşmesi meydana geldiği anlatıldı. 
Fonların yüksekliğinden ve 
karşılaşılan bürokratik engellerden 
yakınıldı. Hayvan pazarı yerinin 
ıslahı veya daha modem bir yere 
taşınması için bir komisyon 
teşekkül ettirildiği söylendi. 
Ayıca 1984 yılında canlı hayvan 
ihracatıyla ilgili ne kadar lisans 
verildiği belirtildi. Canlı kasaplık 
koyun miktarının 83 milyon 
kilogram, 53 milyar lira tutarında 

olduğu ifade edildi. Kıl keçinin 
5 milyon kilogram, 3 milyar lira 
tutarında, sığır ihracatının ise 2 
bin kilogram, bir milyar 27 milyon 
lira tutarında olduğu söylendi. 
1984 yılının çalışma raporunun 
okunmasından sonra murakıp üye 
Osman Yaprak söz alarak “Yürütme 
organı yetkisi taşıyan kişilerin, 
bazı konularda yetkisiz ödemede 
bulunduğunu” iddia etti. Buna 
örnek olaraktan ikramiye temsil 
ödeneği bir milyon 375 bin lira 
olarak gösterilmişken fiili harcama 
tutarının 2 milyon 375 bin lira 
olduğunu ifade etti. Ayrıca personel 
avansları normal hakedişlerin 
dışında avans adı altında ödemeler 
yapıldığı belirtildi. Birliğin 6 Aralık 
tarihinde teftiş gördüğü, bazı 
hususlar nedeniyle Birlik Genel 
Sekreterinin görevden alındığı 
söyledi. Konuşmalardan sonra 
seçimlere geçildi. Tek liste ile 
seçime girildi. Yeni seçilen yönetim 
kumlu üyeleri şöyle: Niyazi 
Erdoğan, Hacı Yazıcı, Hüseyin 
Yılmaz, Kazım Abuşoğlu, Mehmet 
Özcan, Ali Şahindal, Sıddık Yıldız, 
Mustafa Kuş.

Canlı hayvan ihracından Canlı hayvan ihracından 
şehrimize 57 milyar lira girdişehrimize 57 milyar lira girdi Nurgül BALCIOĞLU

Kulu Köroğlu 1938 yılında Gaziantep’e 
bağlı Yeniyapan köyünde doğdu, ilkokulu 
dışardan sınavlara girerek bitirdi. Köroğlu 
evli, 3 çocuk babası olup 1965 yılma kadar 
çiftçilikle uğraştı. Bu tarihten sonra da 
kurşun imalatçılığı ve ticaretle uğraşmaya 
başladı. 

ANAP Gaziantep teşkilatı içinde Taşarcılar 
ve Bakancılar diye iki gruptan söz ediliyor. 
Siz hangi guruptansınız? 

— Biz Anavatan olarak grupçuluğu 
benimsemiyoruz.

 — Belediye başkanının bir yıllık 
icraatı sırasında Gaziantep belediyesinin 
belediyecilik hizmetleri yönünden şehre 
tam hizmet ettiği kanısında mısınız? 
Değilseniz ne yapmak istersiniz? 

— Belediye hizmetlerini yeterli 
görüyorum. Belediye başkanının tarafsız ve 
dürüst çalıştığına, şehrin kalkınması için 
hizmet edeceğine inanıyorum. 

— Belediye başkanının işçi ve memurları 
tokatlaması ve onlara küfretmesi konusunda 
ne düşünüyorsunuz? 

— Ben belediye başkanının böyle bir 
davranışını duymadım.

 — İl kongresinde tek listeyle seçildiniz. 
Karşınızda rakip yoktu. Oysa merkez 
ilçe kongresi iki liste olduğu için daha 
çekişmeli geçmişti. Siz hangi seçimi 
benimsiyorsunuz?

 — Gurupta birlik ve beraberlik sağlamak 
açısından tek liste daha iyidir. Ama rakip 
olursa ona da kimse bir şey demez? 

— En beğendiğiniz yerli ve yabancı yazar 
ve şairler hangileri? 

— Mevlana ve Türk şairlerinin hepsi. 
— En beğendiğiniz karakter özelliği nedir? 
— Doğruluk ve dürüstlük. 
— Karakterinizin en beğendiğiniz veya 

beğenmediğiniz yönleri nelerdir? 
— Doğru bildiğim yolda hizmet etmek 

en beğendiğim yönümdür, beğenmediğim 
yönüm yok. 

— Sizce tarihte en büyük lider kimdir? 
— Atatürk 
— Nerede yaşamak isterdiniz? 
— Gaziantep’in her yerinde 
— Hangi hataları bağışlarsınız? 
— Hata bilmeyerek işlendiği taktirde 

bağışlarım. 
— Çevrenizdekilerin değer verdiği 

karakter özelliğiniz nedir? 
— Dostlarımın takdirine kalmıştır 
— Sizce en büyük erdem nedir? 
¬¬—Çalışıp Türk milletine yararlı olmak. 
— Kimin verinde olmak isterdiniz? 
— Kendi kendimin yerinde 
— Sizce en büyük felaket ne olabilir? 
— Kendi memleketime yabancı güçlerin 

ve ideolojilerin girmesidir. 
— En nefret ettiğiniz şey nedir? 
— Riyakarlık ve sahtekârlık 
— Sizce yaşayan erkek kahraman var mı? 
— Kenan Evren 
— Tarihte nefret ettiğiniz kişilikler var mı? 
— Memleketimize göz dikip işgal 

edenlerden nefret ettim. 
— Nasıl ölmek isterdiniz? 
— İslamiyet’e uygun imanlı ve dürüst 

olarak 
— Yaşam prensibiniz nedir? 
— Doğru bildiğim yolda çalışmak

Politik yöneticilerimizi tanımak ister misiniz?

“Belediye hizmetlerini yeterli görüyorum”
“Belediye başkanının adam dövdüğünü duymadım”

Birlik genel sekreteri görevinden alındı. Yeni idare kuruluna 
Niyazi Erdoğan, Hacı Yazıcı, Hüseyin Yılmaz, Kazım Abuşoğlu, 

Mehmet Özcan, Ali Şahindal, Sıddık Yıldız ve Mustafa Kuş seçildiler.
Francalaların içinden 
yabancı madde çıkıyor 

Francala fırınlarında hamam 
böceği bulunduğu söyleniyor

Yurttaşlar özellikle Kozanlı 
ve kenar semtlerdeki francala 
fırınlarının temizlik kurallarına 
aldırış etmediğini, dikkatsizlikleri 
yüzünden de francalaların içinden 
çeşitli yabancı maddeler çıktığını 
söylediler. Yurttaşlardan birisi 
francala fırınlarının sıkı denetime 
tabi tutulması gerektiğini, zaman 
kaybedilmeden yapılacak denetimler 
de birçok fırında hamam böceğinin 
görüleceğini dile getirdiler. Belediye 
denetleme ekiplerinin francala 
fırınlarını zaman kaybetmeden 
denetlemesi isteniyor. Denetim 
sırasında tespit edilecek olan hamam 
böceklerinin imhası için fırın 
sahiplerinin uyarılması gerek.

Gazetemize uğrayan yurttaşlar 
son günler de francalaların 
içinden yabancı maddeler, 
zaman zaman da hamam 
böcekleri çıktığını iddia ettiler.

"Türkiye işçi ithal edecek"
Eruslu, AKP Hükümeti'nin dış 

politika ve ekonomi konusunda ciddi 
başarılar elde ettiğini ifade ederken, 
"2002 Kasım'ında iktidar olduğumuzda 
Türkiye'nin GSMH'si 182 dolardı. 2004 
Υιlı sonunda bu rakam 300 milyar dolara 
ulaşmıştır. Yabancı sermaye girişi hızla 
artarak 2004 yılı sonu itibariyle 2.5 
milyar dolara çıkmıştır. Bu artış yeni 
yatırımları, yeni üretimleri, dolayısıyla 
yeni istihdam imkanlarını beraberinde 
getirecektir. 2005 Yılı içerisinde genel 
sağlık sigortası ile sağlık sigortasız insan 
kalmayacak" dedi..

Üretim artıyor ama işsizlik azalmıyor
"Yaptıklarımızı asla yeterli 

görmüyoruz" diyen Eruslu, "Bütün 
şartları sonuna kadar zorlayarak en 
iyisini yapmaya uğraşıyoruz. Sanayi 
tesislerimizde üretim kapasite oranı 
yüzde 90'lara yaklaşmıştır. 2004 
Yılı'nda ihracatımız yüzde 33 artışla 
60 milyar doları geçti. Hedefimiz 
ülkemizin ihracatını önümüzdeki 
yıllarda 100 milyar dolara, cumhuriyetin 
kuruluşunun 100'üncü yılında ise 
500 milyar dolarlık ihracat hedefine 

ulaşmaktır" diye konuştu.
"İşsizlik sorunu 10 yıl içinde 

çözümlenecek"
Eruslu, üretim kapasite oranı yüzde 

90'lara ulaştığının söylenmesine rağmen, 
işsizliğin halen ciddi bir meseli olduğu, 
üretim kapasitesi ile işsizliğin neden 
doğru orantılı olmadığı şeklindeki 
soruya ise şöyle yanıt verdi: "Türkiye 
bazı sıkıntılardan gelmiş bir ülke. Her 
şey bir günde bir anda olmuyor. İşsizliğe 
belki tam olarak çözüm bulunamadı. 
Ancak işsizlik oranları yüzde 1 azaldı. 
2005 Yılı'nda ise işsizlikte yüzde 3 bir 
azalma gerçekleşmesini hedefliyoruz. 
10 Yıl sonra ise işsizliğin tamamen 
biteceğini, Almanya'nın 2. Dünya Savaşı 
sonrası tüm ülkelerden işçi çağırdığı gibi 
bizim de ülkemize yabancı ülkelerden 
işçilerin gelmesini hedefliyoruz. Aslında 
şu anda işsizliğin önlenememesinin bir 
diğer nedeni ise sanayide çoğu yerde 
teknoloji ve makinelerin kullanılması, 
işçi sayısının azalması."

"Teknoloji ve ürünlerini 
ithal ediyoruz"

İthalat artışının ihracattan üçte bir 
fazla olması ve ithalat artışının önüne 

geçmek için bir hedef belirlenip 
belirlenmediği şeklindeki bir soruya ise 
Eruslu, "Türkiye'de yeterli teknolojik 
gelişme yok. Teknolojik gelişmelerin 
ve makineleşmenin yaygınlaşamaması 
ithalatı artıyor. Şu anda Gaziantep'te 
kullanılan makinelerin çok büyük bir 
bölümü bile ithal edilmek zorunda 
kalıyor. Gaziantep için 'marka şehir 
sanayi şehri' deniliyor. Yukarıya da hep 
bu mesajlar veriliyor. Oysa 'Mark şehir' 
denilen Gaziantep sanayisinin yüzde 
80'i dışa bağımlı. Örnek verecek olursak, 
teknoloji, makine, hammadde, hatta 
pamuk yönünden bile dışa bağımlı. Tabi 
bir de ülke olarak lüksü seviyoruz. Kendi 
ülkemizde üretilmeyen lüks arabaları 
ve ürünleri tüketmeye çok ama çok 
meraklıyız" şeklinde yanıt verdi.

Marka şehir söylemleri 
yatırımları engelliyor

Ülkemizde ağır sanayi ve 
makineleşmenin gelişmemesinin 
bugünün değil, geçmiş yılların da ciddi 
bir sorunu olduğunu belirten Eruslu, 
buna bağlı olarak bir diğer sorunun 
da iç borç faizlerinin ağırlığı olduğunu 
söyledi.

Eruslu, "Gaziantep sanayisinin 
yüzde 80'i, teknoloji ve hammadde konusunda dışa bağımlı" dedi

Gaziantep'e gelecek yatırım 
ve yardımların önü kesiliyor

"Marka şehir Gaziantep" mesajlarının Gaziantep'e getirilecek yatırım ve yardımların 
önünü kestiğini, oysa Gaziantep'teki yatırımların yüzde 80'inin dışa bağımlı olduğunu 

belirten AKP İl Başkanı Ökkeş Eruslu, "Gaziantep üretim yaptığı makinelerden, kullandığı 
hammaddeye kadar her konuda dışa bağımlı" dedi. Hükümetin iki yıllık icraatlarını ve 2005 

yılı hedeflerini açıklamak için basın toplantısı düzenleyen Eruslu, on yıl içinde Türkiye'nin 
işsizlik sorunu kalmayacağını, hatta Almanya'nın 2. Dünya Savaşı sonunda yabancı işçi 
çağırdığı gibi Türkiye'nin de yabancı işçi çalıştıran bir ülke konumuna geleceğini söyledi.

Bilgin, eşi Sezgi Bilgin ile birlikte Ulusal 
Eğitime Destek Kampanyası kapsamında 
Hacı Sani Konukoğlu Endüstri Meslek 
Lisesi'nde devam eden Gönüllü Öğretici 
Yetiştirme Kursu'nu ziyaret etti.

Bilgin, ziyareti sırasında yaptığı 
açıklamada, çağdaşlaşma ve zenginleşme 
iddiasındaki ülkelerin bireylerinin 
eğitimine önem vermelerinin zorunlu 
olduğunu vurguladı.

Okuma-yazma bilmeyen bireyin 
eğitilmesinin olanaksız olduğuna dikkati 
çeken Bilgin, açıklamasını şöyle sürdürdü: 
"Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet Sezer'in 
eşi Semra Sezer tarafından başlatılan 
Ulusal Eğitime Destek Kampanyası 

çok önem verdiğimiz bir girişim. 
Kampanyayla okuma- yazma öğretilerek 
kişiler vasıflı hale getiriliyor, iş bulmaları 
kolaylaştırılıyor. Bireyleri eğitimli 
olmayan ülkenin kalkınması olanaksız. 
Bu ülkelerin kalkındığını hayal etmek 
bile mümkün değil. Topluma eğitim 
hizmeti verme yalnızca devletin görevi 
olarak da görülmemeli, gereksinimin 
karşılanmasında sivil toplum kuruluşları 
da görev almalı." Bilgin, ziyaret sırasında 
Anne-Çocuk Eğitim Vakfı (AÇEV) ve 
Hacı Sani Konukoğlu Vakfı'nın birlikte 
düzenlediği kursa katılanlara, Gaziantep 
İl Özel İdare Müdürlüğü'nce yaptırılan 
takvimlerden dağıttı.

Eğitimi önemsemeyen ülkeler kalkınamazlar
Vali Lütfullah Bilgin, eğitimi 

önemsemeyen ülkelerin kalkınamayacağını söyledi.

Türk Eczacılar Birliği sokak çocukları 
için Gaziantep'te rehabilitasyon ve eğitim 
merkezi kurmaya hazırlanıyor.

Gaziantep Eczacılar Odası Başkanı 
Mustafa Balık, Gaziantep TEB 
Rehabilitasyon ve Eğitim Merkezi 
Projesi ile Türkiye'de her geçen gün 
daha büyük bir önem kazanan sokak 
çocukları sorununun çözümüne katkıda 
bulunacaklarını belirtti.

Projeye ilişkin hazırlıklarının sürdüğünü 
belirten Balık, "Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi'nden arsa talep ettik. Gaziantep 
TEB Rehabilitasyon ve Eğitim Projesi'ne 
başlamak için arsa tahsisini bekliyoruz" 
dedi. Balık, proje kapsamında modern bir 
hizmet binası yaptıracaklarını ve sokak 
çocuklarının rehabilitasyonu ve eğitiminde 
kullanılması koşuluyla Sosyal Hizmetler İl 
Müdürlüğü'ne tahsis edeceklerini belirtti.

TEB, Gaziantep'te sokak çocukları 
için rehabilitasyon merkezi kuracak

Ticaret Borsası Başkanı Ömer Çelik, 
Vadeli İşlemler ve Opsiyon Borsası 
(VOB) ile üreticinin ürün fiyatlarına 
ilişkin kendini garantiye alabileceğini 
söyledi.

Çelik, tarım ürünlerinin fiyatlarındaki 
dalgalanmanın üreticinin kazancını 
olumsuz etkilediğini belirterek, 
"VOB sayesinde üreticinin fiyat 

dalgalanmaları nedeniyle karşı karşıya 
kaldığı zarar en aza indirilebilecek" 
dedi.

VOB en çok çiftçiye fayda sağlayacak
Çelik, “Üreticinin, VOB’un devreyi 

girmesi sonrasında buğday, pamuk gibi 
ürünlerin fiyatlarını İstanbul Menkul 
Kıymetler Borsası’nda olduğu gibi 
izleme olanağına kavuşacağını belirtti.

Üretici kendini garantiye alacak
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İçimizdeki Yabancı
Ali Ersönmez / Eğitimci

Eğitim Sendikacısı
Aydınlanma çağı filozofu John Luck’a göre, 

“İnsanın bilgisi tecrübesinin ötesine geçemezdi.” 
Bu düşünceden de ışıltı alıp karanlığı deştiğimizde 
şunu görürüz: Aslında tüm dünya içimizde 
varlık bulur. Ortalıkta durmadan dönüp dolaşanı 
ve tanımlı veya tanımsızı kuytuluğumuza alıp 
kaynaşırız. Sevgi, yaşam, melodiler, nefret, öfke, 
iyimserlik sonsuz bir şekilde içimizde ömür edinir. 
“Dolaysız bilincimiz bize etki edeni kaçırmıyor.” 
Bizimle ilgisi olmayan uyumsuz şeyler de ustalıkla 
içimize yuvalanabilir. Bizi tanımayan dünya, bizi 
öyle kolayca içine almıyor ama biz yaşamla ilişki 
içinde oldukça alabiliyoruz onu içimize. 

“İnsan zihni doğduğu anda boş bir levha gibiyse” 
tüm duyu ve organların gelişme eğilimleri bireye, 
dolayısıyla topluma da biçim verecektir. “Modern 
Egemen” bunu çoktan fark etti; belli fikri ve anlamı 
olmayan modavari başıboş etkinliklerle bireyi 
oyalamaya koyuldu. Duygu, düşünce, fikir, his ve 
ufuklarımız devamlı çevresel prese maruz kalıyor, 
hâkim bilginin de kesiksiz kuşatmasındayız. 
“Tahakküm iyinin” ve “tahakküm kötünün” 
boyunduruğundan kaçamıyoruz. "Bilmemezlik" 
planlı ve programlı süreçlerle yüceltiliyor. Böylece 
utangaçlık, kararsızlık, güvensizlik eziyetine tepki 
vermeden sönümleniyoruz. “İnsan bilmedikçe, 
bilmesi engellendikçe bilmediği şeyleri abartır,” 
böylelikle bilmezliğe esir düşer.

İnsan elbette ebediyen akla yatkın(sağduyulu) 
hareket etmeyebilir. Çünkü bir şey başımıza 
gelecekse, biz onu önceden çok da planlayamayız. 
Olmayacak düşleri tekrar tekrar aramak 
anlamsızlığı beslemektedir. Henüz yolda olan 
yılların izdüşümleri bile hummalı biçimde dıştan 
bize doğru ilerlerken; geçtiği kanalları aşındırır; 
iç bağları ve duygu köprülerini usulca tahrip 
edip elverişli ışıltıları heba etmekte. Gelen zaman 
bile “galip anlayışın” yörüngesine hemencecik 
oturtulmaktadır.

Dışsal kuvvetin hiyerarşik akıntısına mahkûm 
olmuş durumdayız. Kendimizle var olan 
vaatler(doğal formlar), meydanlarda esas suçlu ilan 
edilirken hegemonik aklın yargısına hizalanıyoruz. 
Böylece ümitsizlik, korku, önemsizlik ve ayrık 
düşünceler üreyip çoğalıyor ve çorağa dönüşüyor 
varlık. Gözlerimiz artık baktığı gibi görmüyor. 
Bakış açlarımıza uygun adım, bir ileri iki geri, 
amaçsızca dönüşler yaptırılıyor. Belki de ne 
görmemiz gerekiyorsa ona yöneltiliyoruz. Veyahut 
görmemek için eğitiliyoruz. Ya da özgür, bilimsel, 
objektif düşünmekten çoktan men edildik.

Kıyılarımıza vuran bu yıkım ve hasarlara 
karşın sabaha yeniden fırlarız. Çünkü “yaşam 
varlığını korumaktan vazgeçmez, engellemeler ve 
sorunlar karşısında asla teslim bayrağını çekmez.” 
“Olanın” tamam olması için amaçladığımız 
sevinçler asla ölmez; ama içimize yuvalanmış 
yabancı [kendimizden azade] gökyüzüne uzanan 
penceremize kaba kuvvetiyle abanacaktır yine. 

Camus'un da vurguladığı gibi; bizi gerçekten 
ilgilendirenin ne olduğuna belki emin değiliz, ama 
beni[bizi] ilgilendirmeyenin ne olduğuna artık 
karar vermeliyiz. Önemsiz olanı, ilgilendirmeyeni 
(içimize kir pas olanı) söküp attıkça her tür kölece 
duygudan uzaklaşır; özgün anlam, sevgi ve anlayış 
hızla can bulacaktır.

İnsanlık hiçbir dönemde duymazlık yapmadı, 
görmezden gelmedi, kör ve sağır zihinlere ön 
ayak olmadı; insani birikimin tahribine direndi. 
Egemen anlayışın köprübaşı nöbetçileri, umudun 
evrene dağılmasını engellemeye kalkışsa da umudu 
sindiremez, umut bir yerlerden kopup gelecektir. 
Umudu örtbas etmek, hakikat, doğru ve gerçeği 
örtbas etmektir ki, bu imkânsız.

Camus'ın sözcükleri ile tanımlarsak; “binde 
bir şansın birçok şeyi düzeltmeye yeterli olduğu 
da akıldan çıkarılmamalı.” Belki de umut bir 
yerlerden koşarken, bugünü yarına bağlarken; 
şimdiyi istek, tutku ve dirençle süslerken 
kötülükle de durmaksızın cebelleşeceğiz. Hayatın 
bir yenilgi, bir başarı ya da bir kazanç veya ele 
geçirme girişimi olmadığı bilincine sahibiz. Hayat, 
suskunluğa ve yenilgi hissine karşın ve korkunun 
öz benliği kemirmesine rağmen onurun, erdemin 
musluğunu açmaktır. Hayat yüreklere giydirilen 
deriyi söküp atmak ve kendi öz gücüyle özgür 
varlığına dönmektir.

“İyi ve iyi olmayanı bize anlatacak birine 
ihtiyacımız olmadığını” ısrarla vurgular Robert 
M.PIRSIG. Camus ise kimseye zararı olmayandan 
toplumun neden yoksun bırakıldığını sorgular. 
Belki de özgürlük dediğimiz şey özgürlüğümüzün 
bu şekilde elimizden alınmasının üstesinden 
gelmektir. Gördüğümüzü görmemek üzerine 
planlanmışsak; vaktimizi göreceğimiz şeylere ve 
onlar hakkında düşünmeye, onları içselleştirmeye 
ve onlarla sevecen, seven, onaran, iyileştiren 
yürekleri çoğaltmaya ayırmalıyız.

Gereğinden fazla düşünmemeli insan, hiçbir 
şeyi olması gerekenden fazla büyütmemeli. 
Gereğinden fazla [tüketmemeliyiz] yok 
etmemeliyiz. Her duyguyu yaşamalı ama gereği 
kadar duygusallaşmalıyız. Rahat, acelesiz, sabırla 
ve zaman yitimi kaygısına yenilmeden düşünürsek, 
“iyiyi birilerinin bize anlatmasına” gerek 
kalmayacak. 

İyinin ve kötünün ötesini gitmek, ya da "en 
iyi nedir" sorusuyla uğraşarak yaşamın paydaşı 
olacağız. Bu soruyla, insanilik derinlemesine 
hareketlenecektir. Böylelikle içimizdeki yabanılı, 
ruhumuza abanan önemsizi ve dipteki çamuru 
söküp akıntıyla götürme eğilimini çoğaltacağız.

Yaşam hakkı olan evrenin tüm varlıkları, tüm 
türleri ve tüm doğal aksiyonları ile eşit, uyumlu, 
koruyan ve saygı ile uzlaşacağız.

Yararlanılan Kaynak ve alıntılamalar:
Yaşama Sanatı (Alfred Adler)
Zen ve Motosiklet Bakım Sanatı ( Robert M. PIRSIG)
Yabancı (Albert Camus)
John LOCKE Felsefesi(Up Lifers)

ORC Araştırma şirketi, 15-25 Temmuz'da 
CATI yöntemiyle 15 bin 200 kişiyle görüşerek 
bir anket yaptı. Katılımcılara, yaşadıkları 
şehrin büyükşehir belediye başkanından ne 
düzeyde memnun oldukları soruldu

Alınan cevaplara göre memnuniyet düzeyi 
en yüksek ilk 5 büyükşehir belediye başkanı 
şu şekilde:

Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma Şahin: Yüzde 58,1.

(AKP'nin adayı olarak yerel seçimlere giren 
Fatma Şahin yüzde 38,83 oy aldı.)

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu: Yüzde 54,5.

(CHP'nin adayı olarak yerel seçimlere giren 
Ekrem İmamoğlu yüzde 51,14 oy aldı.)

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Nuri 
Çavuşoğlu: Yüzde 53.

(CHP'nin adayı Çavuşoğlu yerel seçimlerde 
yüzde 48,12 alarak büyükşehir belediye 
başkanı seçildi.)

Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Akın: Yüzde 52,8.

(CHP'nin adayı Akın, yerel seçimlerde 
yüzde 51,10 oy aldı.)

Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa 
Bozbey: Yüzde 52,1

(CHP'nin adayı Bozbey yerel seçimlerde 
yüzde 47,62 oy alarak belediye başkanı 
seçildi.)

Anket sonuçlarına göre memnuniyet düzeyi 
en yüksek ilk 5 büyükşehir ilçe belediye 
başkanı şöyle:

1. CHP'li Mezitli Belediye Başkanı Ahmet 
Serkan Tuncer-Memnuiyet oranı yüzde 64,7

2. CHP'li Üsküdar Belediye Başkanı Sinem 
Dedetaş-Memnuniyet oranı yüzde 60,9

3. CHP'li İzmit Belediye Başkanı Fatma 
Kaplan Hürriyet-Memnuiyet oranı yüzde 58,2

4. CHP'li Şehitkamil Belediye Başkanı Umut 
Yılmaz-Memnuiyet oranı yüzde 56,9

5. CHP'li Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki-Memnuiyet oranı yüzde 55,8

cumhuriyet

CHP’li Şehitkamil Belediye 
Başkanının beğeni 
oranı yüzde 56,9

Tüm destekler sektörümüzün 
güçlenmesini sağlıyor

Gaziantep’in hem altın imalatı 
hem de satış konusunda Güneydoğu 
Anadolu Bölgesi’nde iyi bir 
konumda yer aldığını sözlerine 
ekleyen Tabur, ‘’Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma Şahin, hem 
esnafımıza hem de fuarlarımıza 
çok destek veriyor. Gaziler ve 
Mütercim Asım Caddelerinde 
kaldırım taşlarından tutunda 
çatılara kadar tüm restorasyonu 
Büyükşehir Belediyesi kendisi 
yaptı. Tabi yapılan tüm destekler 
sektörümüzün güçlenmesini 
sağlıyor’’ açıklamasını yaptı.

Bilezikte çok iyiyiz
Her ilin kendine özgü altın 

çeşitlerinin bulunduğunu kaydeden 
Tabur, ‘’Gaziantep’te üretilen bilezik, 
set ve bilekliklerin yöresel olması 
satışları da hızlandırıyor. Her 
esnafın kendine özgü bir müşteri 
potansiyeli bulunuyor. Gaziantep 
hem altın üretiminde hem de 

satışında iyi bir noktada bulunuyor. 
Özellikle bilezikte çok iyiyiz’’ 
ifadelerini kullandı.

Babadan oğula geçen 
bir meslek haline geldik

Kuyumculuk sektöründe ara 
eleman sıkıntısının yaşandığını 
sözlerine ekleyen Başkan Tabur, 
‘’Hem okuyup hem de esnafın 
yanında çalışan kişi sayısı 20-25 
arasında. Bu rakam gerçekten çok 
düşük. Ayrıca aileler çocuklarını 
imalat yerine vitrin kuyumculuğuna 
yönlendirmek istiyor. Dolayısıyla 
sektörümüzün yüzde 80 oranında 
ara eleman açığı var. Atölyecilik 
başlı başına güven ve özen isteyen 
bir yer. Bizimkisi tamamen 
güvene dayalı bir iş. Her geleni işe 
alamıyoruz. O yüzden babadan 
oğula geçen bir meslek haline 
geldik’’ tespitinde bulundu.

Altında indirime inanılmamalı
Altında yapılan indirimlere 

inanılmaması uyarısında bulunan 
Tabur, ‘’Bazı mağazalarda 1000 

liralık etiketi 2 bin liraya çıkarıyor, 
yüzde 50 indirim yaptım diyor, 100 
liraya satıyor. Zaten normal fiyatı 
100 lira idi. Bu sistem kandırmaca. 
Halkımızda bu tür indirimler 

kanmasın. Mağdur olunmaması 
için altın bilindik, tanıdık ve 
güvenilir yerden alınmalı. Karşında 
bir muhatabın olmalı’’ şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Antep, altın üretim ve satışında iyi konumda

Milyonlarca kişi yoksulluk
sınırı altında yaşıyor

Arpat, ‘’ Açlık sınırı 
Temmuz’da bir önceki aya göre 
202 lira artarken, gıda dışındaki 
ihtiyaçlar için yapılması gereken 
harcama ise 683 liralık artışla 
40 bin 843 liraya çıktı. Her 
ikisinin toplamından oluşan 
yoksulluk sınırı ise önceki aya 
göre 885 lira arttı. Son bir yıllık 
dönemde ise açlık sınırı 8 bin 
56 lira, gıda dışındaki ihtiyaçlar 
için yapılması gereken harcama 
20 bin 262 lira ve yoksulluk 
sınırı ise 28 bin 318 liralık arttı. 

Bu rakamlar milyonlarca işçi, 
emekçi ve memurun yoksulluk 
sınırı altında yaşamlarını idame 
ettirdiğini bir kez daha gözler 
önüne serdi’’ açıklamasında 
bulundu. 

Yaşam şartları her geçen 
gün daha da zorlaşıyor

Memurun, işçinin ve 
emekçinin alım gücünün 
her geçen gün düştüğüne 
dikkat çeken Arpat, daha zor 
günlerin bizleri beklediğini 
belirtti. ‘’Birleşik Kamu-İş 
Konfederasyonu, Ar-Ge birimi 
KAMU-AR’ın dört kişilik bir 

ailenin, dengeli ve sağlıklı 
beslenebilmesi için tüketmesi 
gereken gıda ile beslenmenin 
yanı sıra diğer ihtiyaçlarını 
da insan onuruna yaraşır bir 
şekilde ve yoksunluk hissi 
çekmeden karşılayabilmesi için 
yapması gereken harcamaları 
dikkate alarak hesapladığı açlık-
yoksulluk sınırı araştırmasının 
Temmuz sonuçlarını açıkladı. 
Ancak açıklanan rakamlar 
yaşam şartlarının ne kadar 
zorlaştığını ortaya koyuyor’’ 
şeklinde konuştu. Haber 
Merkezi 

Ekonomik kriz, açlık ve yoksulluğu derinleştiriyor

CHP Gaziantep Milletvekili 
Hasan Öztürkmen, SGK borcu 
tartışmalarına ilişkin, "Belediyelerin 
içini boşaltan, halka hizmet 
götürmeyen, SGK borcunu 
bilerek ödettirmeyen Erdoğan, 
kendilerinin biriktirdiği bu borcu 
CHP'li belediyelerden tahsil 
etmeye çalışmaktadır. CHP'li 
belediyeler için kaynaktan kesinti 
yapacaklar, CHP'li belediyelerin 
elini kolunu bağlamaya çalışacaklar, 
AKP'li belediyelere yine herhangi 
bir yaptırım uygulanmayacak. 
CHP'li belediyeler, iktidarın 
baskılarına rağmen hizmetlerini 
aksatmayacak ve halka hizmetten 
geri kalmayacaktır" dedi. 

Erdoğan halkı tehdit etmişti
ama halkımız bunu dinlemedi

Öztürkmen, AK Partili Fatma 
Şahin'in yönettiği Büyükşehir 
Belediyesi'nin toplam borcunun 14 
milyar TL olduğunu söyledi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın, "Merkezi yönetim ile 
yerel yönetim el ele vermezse o 
şehre bir şey gelmez" açıklamasını 
hatırlatan Öztürkmen, "Erdoğan 
halkı tehdit etmişti. Ama halkımız 
bunu dinlemedi, bu tehdide kulak 
asmadı. Türkiye genelinde neredeyse 
yüzde 65’e varan nüfus çoğunluğu 
barındıran şehirleri CHP’ye 
kazandırdı. Recep Tayyip Erdoğan 
halka hizmet götürmemekte ısrarlı, 
hizmet götürülmesinin önünü 
kesmekte ısrarlı. Bu nedenle de 

halk bu tehdidi kabul etmediğinden 
şimdide başka yol ve yöntemlerle 
CHP'li belediyelerin hizmet 
götürmesini engellemeye çalışıyor. 
Bir taraftan yıllardır ödenmeyen 
SGK borçlarını gündeme getirerek, 
bunların tahsiline çalışarak, 
belediyelerin hizmet etmesini 
engellemeye çalışırken diğer 
taraftan hayvan haklarını koruma 
yasasıyla belediyelerin altından 
kalkamayacağı yükler yükleyerek 
yine belediyeleri başka bir taraftan 
elini kolunu bağlar hale getirmeye 
çalışıyor. Ama CHP'li belediyeler 
illaki bir yolunu bulacak ve halka 
hizmet götürecektir" diye konuştu.

"Erdoğan bunları 
görmezden geldi"

"Sayıştay Raporları 2017'den 2023'e 
kadar iktidara belediyelerin SGK 
borçlarının biran önce ödenmesi 
için gerekli yasal düzenlemelerin 
yapılmasını önermiştir. Ancak 
iktidar bunu görmezden gelmiştir" 
diyen Öztürkmen şöyle konuştu:

"SGK 2017 yılı Sayıştay Düzenlilik 
Denetim Raporu'na göre; 30 
büyükşehir belediyesi, 519 
büyükşehir ilçe belediyesi, 51 il 
belediyesi, 400 ilçe belediyesi ve 
397 belde belediyesinden oluşan 
toplam bin 397 belediyeden bin 
84'ünün SGK'ya olan toplam 8 
milyar 784 milyon 476 bin 879 TL 
prim borcunun tahsil edilemediği 
görülmüştür. O günlerde 
belediyelerin yaklaşık yüzde 80-90'ı 

AKP'li belediyeler olduğundan 
Erdoğan bunu görmezden 
geldi, dikkate almadı. Belediye 
kaynaklarını SGK borçlarının 
ödenmesi yerine yandaşlara 
aktarılmasına göz yumdu."

Öztürkmen, SGK 2020 yılı Sayıştay 
Düzenlilik Denetim Raporu'ndaki, 
"Kurumdan alınan veriler 
incelendiğinde bazı belediyelerin 
prim ödememe hususunu 
alışkanlık haline getirdiğini ve 
kurumca alacakların tahsil ve takip 
yöntemlerinin etkin bir şekilde 
işletilmediğini göstermektedir" 
ifadesini hatırlattı. Öztürkmen, "Her 
zaman olduğu gibi Erdoğan bunu 
da görmezden geliyor. Belediyelerin 
SGK'ya olan prim borçlarını ödeme 
oranları her sene giderek düşüyor. 
2009'da yüzde 85 olan prim ödeme 
oranları 2020'de yüzde 48'e kadar 
düşüyor" dedi.

"AK Partili belediyenin 
borcu 14 milyar TL'yi aştı"

AK Partili Fatma Şahin’in başkanı 
olduğu Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi'nin borcuna dikkat çeken 
Öztürkmen, şöyle konuştu:

"Bu belediyenin borcu 14 milyar 
TL'yi aşmış durumdadır. Üstelik bu 
zarar Sayıştay denetçilerinin ısrarlı 
uyarılarına rağmen giderek yıldan 
yıla artmıştır. Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi 2021 Yılı Sayıştay 
Düzenlilik Denetim Raporu'nda 
şöyle deniyor, 'Büyükşehir iktisadi 
teşebbüsleri genel itibarıyla her yıl 

ciddi miktarda zarar etmekte diğer 
taraftan bu şirketler için muhtelif 
sebeplerle sermaye artırımına 
gidilmekte ve şirketlerin personel 
sayıları her yıl yükselmektedir. 
İdarenin iştiraklerinde 2016 
yılında toplam personel sayısı bin 
236 iken 2021 yılında 6 bin 443 
kişiye ulaşmıştır.' Bu daha 2021 
yılı rakamlarıdır. 2023-2024'e 
geldiğimizde bu rakamlarına 12 
binlere çıktığı söylenmektedir. 
Borç batağında olan Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi de 'ortak 
hizmet projesi' olmadığı halde 
yandaş vakıflara para aktarmıştır.

Bu şekilde belediyelerin içini 
boşaltan, halka hizmet götürmeyen, 
SGK borcunu bilerek ödettirmeyen 
Erdoğan, kendilerinin biriktirdiği 
bu borcu CHP'li belediyelerden 
tahsil etmeye çalışmaktadır. Her ne 
kadar Hazine ve Maliye Bakanlığı 
biz parti ayrımı yapmaksızın bütün 
belediyelere genelge gönderdik dese 
de tabii ki biz bunun sonucunu 
biliyoruz. CHP'li belediyeler için 
kaynaktan kesinti yapacaklar, 
CHP'li belediyelerin elini kolunu 
bağlamaya çalışacaklar, AKP'li 
belediyelere yine herhangi bir 
yaptırım uygulanmayacak. AKP 
yer-içer hesabı CHP ödetmeye 
çalışıyorlar, CHP'li belediyeler, 
iktidarın baskılarına rağmen 
hizmetlerini aksatmayacak ve halka 
hizmetten geri kalmayacaktır." 
Haber Merkezi

CHP'li belediyelerin elini 
kolunu bağlamaya çalışacaklar

Mülk sahip fahiş şekilde 
zam yapmak istiyorlar

Gümüşburun, ‘’Kullandığımız 
kağıtlar dolar ile geliyor. 
Kurdaki artış hiçbir şeyi 
etkilemesi bile kağıt 
maliyetlerini etkiliyor. Bunun 
yanı sıra elektrik, su ve 
kiralarımız arttı. Mülk sahip 
fahiş şekilde zam yapmak 
istiyorlar. Böyle olunca da mülk 
sahipleriyle de sıkıntı yaşıyoruz. 
Giderler arttıkça ya personel 
maaşlarına zam yapılmıyor 
ya da çalışanı işten çıkarmak 
zorunda kalıyor. Bu şekilde 
işsizlik artıyor’’ ifadelerini 
kullandı.

Türkiye Noterler 
Birliği’nin durumu 

noterlerden daha iyi değil
Türkiye Noterler Birliği’nde 

de ekonomik durumun iç 
açıcı olmadığını kaydeden 
Gümüşburun, ‘’Türkiye 
Noterler Birliği, işten 

çıkardığımız kişilerin kıdem 
tazminatın üstleniyordu, ama 
son gönderdiği yazı da bunu 
ödeyemeyecek durumda 
olduklarını belirttiler. Bu da 
ciddi bir sıkıntı. Daha önce 
kıdem tazminatı fonu vardı, bu 
fon kapatıldı ve genel bütçenin 
içerisine dahil edildi. Kısacası 
Türkiye Noterler Birliği’nin 
durumu noterlerden daha iyi 
değil’’ şeklinde konuştu.

Sektörün geleceği 
parlak değil

Sektörün geleceğinin parlak 
olmadığına dikkat çeken 
Gümüşburun, ‘’Ekonomi 
düzelirse sektörde düzelir, ama 
ekonomi düzelmediği sürece 
sektöründe düzelmesi çok zor. 
Gaziantep’te bulunan 24 noter 
ortak bir havuz oluşturdu. 
Her noter bu havuz sistemine 
para aktarıyor. Bu haksız 
rekabeti ortadan kaldırmak için 
kuruldu. Bu sistemde çok iş 

yapan çok az iş yapan az alıyor. 
Bu bizi maddi açıdan biraz 
rahatlatıyor. Tek noterlerin 
olduğu ilçelerde ise bu şekilde 
bir havuz sistemi bulunmuyor’’ 
açıklamasını yaptı.

Noterlerin kapanmasına 
Adalet Bakanlığı tarafından 
karar verildiğini hatırlatan 
Gümüşburun, ‘’Mevcut 
noterlerin kapanacağını 
zannetmiyorum, sadece 
yeni noterler açılmaz. Hafta 
sonu noter nöbetlerimiz 
sürüyor. Çünkü çalışan 
kesimler genellikle hafta 
sonu gelmeyi tercih ediyor. 
Özellikle Cumartesi günü çok 
yoğun oluyoruz. Hatta bazen 
personel yetişmeyince başka 
noterlerden personel takviyesi 
alıyoruz. Nöbetçi noter 
uygulaması iş yapamayan 
noterlere bir nebze de olsa 
katkı sağlıyor’’ diye konuştu. 
Haber Merkezi 

Giderlerde yüzde 100’e yakın artış oldu


